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JUDr. Pašková: 
Ja mám sťažnosť od občanov a v podstate aj moju sťažnosť. Predminulý víkend bol na 
Koronči ten festival, v piatok i v sobotu do 2.00 do 3.00 h v noci, nepomohli zavreté obloky, 
nepomohli štuple v ušiach, to bol taký hluk, že ja si neviem predstaviť, že na Severe keď takto 
bolo počuť jak to počuli ľudia za koľajnicami a na Cukrovarskej ulici. Ja viem, že ja  
nechcem teraz to nejako, žeby teraz mladí sa takto, si nemohli vyjsť a si užiť. Boli tam hudby, 
ktoré bolo síce počuť ale keď ste zavreli oblok dalo sa pri tom spať, ale boli tam keď sa 
vymenila nejaká ďalšia kapela to bol taký hluk, že to fakt nespal pol Trebišova. Kto nemal 
štuple v ušiach, nemal šancu zaspať. Tak nabudúce, keď sa niečo také bude robiť, či by sa 
nedalo obmedziť len výška tých decibelov, žeby to až takto nebolo. To je prvá moja sťažnosť.  
 
PhDr. Čižmár: 
K festivalu alebo podujatiu Skapal pes, v prípade organizátorov boli samozrejme upozornení 
na to, aby sa aj ten rozsah myslím časový, aj obsahovo repertoár prispôsobil možnostiam. Je 
pravdou, že sa to dialo mimo centra mesta ale tá hlučnosť v noci je trošku iná ako počas dňa. 
Išlo o jedno veľké podujatie, momentálne myslím, že v tomto roku išlo o najväčšie podujatie 
v rámci alternatívnej scény tu na Slovensku v tomto roku, tak z uvedeného dôvodu je tu aj 
spoločensky dopyt na takéto podujatie. Viem, že návštevu tohto podujatia využilo veľmi veľa 
Trebišovčanov, hlavne mladšia generácia. Samozrejme tak, ako to mali organizátori 
predjednávané aj s mestskou políciou, bude aj našim záujmom, aby sa tá hlučnosť 
prispôsobovala, ale v konečnom dôsledku to, čo ste aj povedali pani poslankyňa, bolo to 
v závislosti aj od druhu žánru tej hudby, pretože napr. v sobotňajšom programe sa dosť veľká 
časť programu odohrávala riadne v medziach. Myslím, že ani neboli zachytené podnety ani 
mestská polícia takýmito informáciami nedisponovala od občanov. Budeme samozrejme 
s nimi komunikovať vzhľadom na to, že ide o niekoľkoročný projekt, tak bude našou snahou, 
aby sa takéto javy nevyskytovali.  
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